
فضـول بـاشی و پفـک آبـی باشگـاه
استقلال

فضول باشی گفت: باور کنید من آدم چشم تنگی نیستم. همواره از
موفقیت مدیران ورزش خوشحال شده ام. نوآوری های آنها را با جان و
دل پذیرفته و به تمجید از این قبیل مدیران پرداخته ام. اما گاهی
با اظهار نظرهایی از سوی برخی مدیران مواجه می شویم که انسان از
آن همه استعداد و دانش و برخورداری از علم اقتصاد انگشت به دهان

می ماند.

فضول باشی ادامه می دهد: همین مدیر عامل استقلال، جواهری است که
نصیب این باشگاه مردمی شده است. با طرحی که ارائه کرده می خواهد
در کم ترین زمان ممکن استقلال را از نظر مالی به خودکفایی برساند
و گندکاری های گذشتگان و ولخرجی ها و بخشش های زمان مدیریت خود
را جبران نماید و روزگاری خوش، آینده ای درخشان، سرنوشتی بی نظیر

و آرامشی مثال زدنی را در اردوی آبی پوشان پایتخت حاکم بکند.

گفتم: مرد مؤمن امان بده تا ما هم حرفی بزنیم. شیوه غلطی را که
این روزها در پیش گرفته ای ترک کن، دو کلمه بگو و حداقل یک کلمه
بشنو. از طرح آقای مدیر عامل بگو تا ما هم از برای حل احتمالی

مشکل یک تیم ورزشی پرطرفدار خوشحال باشیم.

گفت: وعده مدیر عامل استقلال را نشنیده ای، تو یکی چقدر از مرحله
پرتی، در محافل ورزشی این روزها همه حرف ها در اطراف طرح مهم و
حیاتی و نجات بخش وی می باشد. وعده او بازگشت مرد خنده به فوتبال
و ادامه بدبختی های این ورزش را تحت شعاع قرار داده است. مدیر
عامل استقلال با افتخار گفته است که اگر در روزهای آینده پفک آبی
در بازار دیدید تعجب نکنید. کار بزرگی انجام داده، شب و روز
مطالعه کرده، طراحی نموده و برای تولید انبوه پفک آبی به موفقیت
های بزرگ و منحصر به فردی نائل شده است. جل الخالق شانس با ما
چقدر همراه بوده است که چنین مدیران با استعداد، مبتکر، خلاق،

فهیم و علاقه مند به سلامتی و بهداشت طرفداران را زیارت می کنیم.

گفتم: طعنه نزن برادر، این موفقیت خلاقیت نیست پس چه چیز است؟
باید به او و همکارانش آفرین گفت و هورا کشید. مگر بد کاری کرده
اند که به دنبال ابتکارات دوغکی، موشکی، پشمکی، پوشکی حالا محصول
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جدید پفکی را وعده می دهند. مجسمه این قبیل مدیران خلاق و کارآ را
باید در سراسر کشور نصب بکنند و آن ها را الگویی برای فعالان عرصه

اقتصاد و صنعت معرفی نمایند.

گفت: این مدیر عامل خیلی زرنگ است می خواهد با پفک آبی پول پارو
بکند و همه پرونده های مطرح در فیفا را ببندد و بخصوص طلب مدافع
آسیب دیده برزیلی را که اسمش یادم نیست بپردازد و با این کار اوج
انسانیت و حق طلبی را به نمایش بگذارد. او با پفک نمکی آبی می
خواهد خیال همه هواداران و دوستداران استقلال را راحت بکند. او با
این کار تیری را که از پرونده های مالی مطرح در فیفا به سمت
باشگاه پرتاب شده می خواهد زیرکانه، استادانه و ماهرانه به سوی
خودشان برگرداند و او می خواهد با تولید انبوه پفک نمکی آبی و
صادرات آن اقتدارش را به نمایش بگذارد و مرعوب فشارها و توپ و
تشر های پفکی و توخالی بازیکنان و طلب کاران نشود. هر عقل سلیمی
بر زرنگی وی مهر تأیید می زند و زحماتش را ارج می نهد و برای
خوشحالی مدیر عامل از خریدن پفک آبی و انبار کردن آن کوتاهی
نکند. این را هم باید به فعالان عرصه بورس مژده داد که همزمان با
تولید و توزیع و صادرات پفک آبی سهام آن در بازار بورس نیز عرضه

خواهد شد. مبارکه به سلامتی.

 


